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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s
minisztérium vezetőjéhez

„Miért nem támogatta a Kormány a Balatonfüred-Tótvázsony útrekonstrukciót? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Balatonfüredet Tótvázsonnyal összekötő, Balatonsző lősön is áthaladó 7304-es számú út
állapota sokat romlott az elmúlt években, szükséges a felújítása, újraaszfaltozása. Az út
közvetlen összeköttetést biztosít a Balaton és a Bakony lába között, így turisztikailag is fonto s
útszakasz.

Az ügyben módosító indítványt nyújtottam be a 2015 . évi költségvetéshez, amellyel az
útszakasz felújítására szerettem volna a szükséges összeget biztosítani, hogy az úthálózat

javulása hozzájárulhasson a térség fejlődéséhez.

Kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, miért utasították el indítványomat és mit kívánnak tenni a
fentiekben megjelölt probléma megoldásának érdekében ?

Balatonalmádi, 2014 . december 19 .

Tisztelettel :

Kepli Lajo s
Jobbik
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